
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål J

Vil ministeren redegøre for, hvad regeringen har gjort for at sikre sig imod inhabilitet i sta-

tens indkøb af advokater efter at det er meldt ud, at kammeradvokaten skal bruges min-

dre af offentlige myndigheder - og andre advokater mere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Bramsen (S).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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